










2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.

   external diameter.

HOB HOB+FB TYPE

HOD HOD+FB TYPE

(0.99Mpa)
方型重油油壓缸FB板尺寸圖
14Mpa Hydraulic Cylinders FB Dimensional Features

備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過

   1500mm時,活塞長度請參閱特性資料表。

3.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。
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HOB HOB+TA TYPE

HOD HOD+TA TYPE

方型重油油壓缸TA尺寸圖
14Mpa Hydraulic Cylinders TA Dimensional Features
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2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.

   be added in the middle. 

   external diameter.

備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過1500mm時,

  活塞長度請參閱特性資料表。

3.本系列行程若超過 2000mm(含)時,須加拉桿中間固定座

4.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。
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2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.

   external diameter.

HOB HOB+FB TYPE

HOD HOD+FB TYPE

(0.99Mpa)
方型重油油壓缸FB板尺寸圖
14Mpa Hydraulic Cylinders FB Dimensional Features

備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過

   1500mm時,活塞長度請參閱特性資料表。

3.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。
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HOB HOB+TA TYPE

HOD HOD+TA TYPE

方型重油油壓缸TA尺寸圖
14Mpa Hydraulic Cylinders TA Dimensional Features
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2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.

   be added in the middle. 

   external diameter.

備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過1500mm時,

  活塞長度請參閱特性資料表。

3.本系列行程若超過 2000mm(含)時,須加拉桿中間固定座

4.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。
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1.The length and size of the axis were not speci�de when being enlarged or reduced. 
   The size of the axis will be constructed according to the speci�cation tablet.
2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.
3.When this series of stroke exceeds(includes) 2000mm,the �xed base of the pull rod must 
   be added in the middle. 
4.The screw mut speci�cation of this series of axis over M50 is round and W stands for its 
   external diameter.

(0.99Mpa)
方型重油油壓缸LA尺寸圖
14Mpa Hydraulic Cylinders LA Dimensional Features
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備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過1500mm時,

  活塞長度請參閱特性資料表。

3.本系列行程若超過 2000mm(含)時,須加拉桿中間固定座

4.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。
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方型重油油壓缸LB架尺寸圖
14Mpa Hydraulic Cylinders LB Dimensional Features
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1.The length and size of the axis were not speci�de when being enlarged or reduced. 
   The size of the axis will be constructed according to the speci�cation tablet.
2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.
3.When this series of stroke exceeds(includes) 2000mm,the �xed base of the pull rod must 
   be added in the middle. 
4.The screw mut speci�cation of this series of axis over M50 is round and W stands for its 
   external diameter.

備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。
2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過
   1500mm時,活塞長度請參閱特性資料表。
3.本系列行程若超過 2000mm(含)時,須加拉桿中間固定座
4.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。



1.The length and size of the axis were not speci�de when being enlarged or reduced. 
   The size of the axis will be constructed according to the speci�cation tablet.
2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.
3.When this series of stroke exceeds(includes) 2000mm,the �xed base of the pull rod must 
   be added in the middle. 
4.The screw mut speci�cation of this series of axis over M50 is round and W stands for its 
   external diameter.

(0.99Mpa)
方型重油油壓缸LA尺寸圖
14Mpa Hydraulic Cylinders LA Dimensional Features
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備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過1500mm時,

  活塞長度請參閱特性資料表。

3.本系列行程若超過 2000mm(含)時,須加拉桿中間固定座

4.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。
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14Mpa Hydraulic Cylinders LB Dimensional Features
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1.The length and size of the axis were not speci�de when being enlarged or reduced. 
   The size of the axis will be constructed according to the speci�cation tablet.
2.When this series of stroke exceeds(includes) 1500mm, as see the property information for
   the length of the piston. Within 1500mm see the (PM) length of piston.
3.When this series of stroke exceeds(includes) 2000mm,the �xed base of the pull rod must 
   be added in the middle. 
4.The screw mut speci�cation of this series of axis over M50 is round and W stands for its 
   external diameter.

備註：
1.本系列軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。
2.H0 系列行程未超過 1500mm時,活塞(PM)長度如附表,訂製行程如超過
   1500mm時,活塞長度請參閱特性資料表。
3.本系列行程若超過 2000mm(含)時,須加拉桿中間固定座
4.本系列軸心螺帽規格M50mm(含)以上時,其外徑為圓形。
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